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Interpelacja 

Na wszystkich zebraniach sołeckich wsi Czmoniec podnoszona jest kwestia bezpieczeństwa 

mieszkańców tego sołectwa, którzy zmuszeni są korzystać, czy to pieszo, czy rowerem, z drogi 

powiatowej 2464P. Droga ta, choć widokowo piękna, w centrum wsi Czmoniec, na odcinku o dł ok. 2 

km (od skrzyżowania z drogą gminą – ul. Goździkową do skrzyżowania z ul. Lawendową)  jest bardzo 

kręta, co nie przeszkadza jednak kierowcom, zwłaszcza latem, rozwijać sporych prędkości czy ścinać 

zakręty.  Dla pieszych i rowerzystów oznacza to stałe zagrożenie zostania potrąconym przez 

nieuważnego kierowcę.  

W roku 2021 rozpoczęliśmy w gminie Kórnik ambitny program budowy ścieżek rowerowych 

łączących miejscowości naszej gminy. Program ma na celu przede wszystkim poprawę 

bezpieczeństwa osób poruszających się rowerami lub pieszo oraz popularyzację roweru jako środka 

transportu.  

Zważywszy, że tereny nadwarciańskie to również popularne miejsce wypoczynku, budowa 

ścieżki będzie dodatkowym przyczynkiem dla rozwoju turystyki rowerowej w tej części gminy, 

zachęcającym naszych mieszkańców do tego, by przesiąść się z samochodu na rower. 

Dlatego wnoszę, by rozpocząć przygotowania do budowy takiej ścieżki, jako priorytet – o 

największym natężeniu ruchu rowerowo – pieszego, a tym samym największym zagrożeniu dla 

pieszych i rowerzystów – przywołany we wstępie odcinek od ul. Goździkowej do Lawendowej. 
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